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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 12. prosince 2014 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce. Zvláštními
hosty jsou na zasedání paní PhDr. Jitka Doubnerová, zástupkyně Místní akční skupiny Frýdlantsko
a pan Daniel Kopecký, starosta obce Dětřichov.

Přítomni: Milan  Götz,  Zdeněk  Liška,  Marcela  Pažoutová,  Miroslav  Liška,  Miloslav  Götz,  Jiřina  Lukášová,
Miroslava Mervová, Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: ---

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Marcela Pažoutová a pan Miloslav Götz.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. MASiF – integrovaná strategie rozvoje

2. Agentura pro začleňování – lokální partnerství

3. DSO Mikroregion Frýdlantsko – příspěvek na r. 2015

4. Státní pozemkový úřad – pronájem pozemku

5. Jiří Kutílek – souhlas s výjimkou ze zákazu vjezdu vozidel nad 6t

6. Rozpočtové provizorium na rok 2015

7. Rozpočtová opatření 2014

8. Inventury majetku obce

9. .A.S.A. – cenová příloha ke smlouvě pro rok 2015

10. Různé:

 Všeobecné informace o chodu OÚ (směrnice mobil, záměr výstavby víceúčelového hřiště)

 Doobsazení kulturního výboru

 Aktualizace Povodňového plánu obce

 Jmenování zástupce obce do školské rady

 ZŠ – souhlas s darovací smlouvou

 Nařízení obce – zákaz podomního a pochůzkového prodeje

 Územní plán obce – pověření určeného zastupitele

 Liberecký kraj – smlouva o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti LK pro rok 2015

 Jan Urbánek – smlouva o dílo na provedení lesnických prací v roce 2015

11. Diskuse

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.
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K     bodu programu č. 1 –     MASiF – integrovaná strategie rozvoje:  
Pan starosta přivítal na zasedání paní PhDr. Jitku Doubnerovou, která nám představí strategii místního rozvoje
území.  Zastupitelstva  obcí  by  měla  dát  souhlas  s tímto  strategickým  dokumentem,  který  slouží  Místní  akční
skupině Frýdlantsko, jako podklad pro další působení v území a především je to podklad pro možné čerpání dotací
z EU.
Starosta – předávám slovo paní Doubnerové.
PhDr.  Jitka  Doubnerová  – před  sebou  máte  dva  materiály.  Jeden  je  zhodnocením  minulého  dotačního
období 2007-2013. Druhým materiálem je návrh strategie na období 2014-2020. V současnosti s ním seznamujeme
zastupitelstva  měst  a  obcí  v našem  území,  která  by  jej  měla  připomínkovat  a  následně  odsouhlasit.  Tento
strategický dokument je základním podkladem pro čerpání dotací z EU. Je zpracováván ze široka a obsahuje řadu
oblastí. 2 roky jsme mapovali potřeby v území. Zjistili jsme se, co je na Frýdlantsku potřeba a to je do dokumentu
zapracováno.  Strategie  bude  hotova  v březnu  2015  a  po  jejím  připomínkování  a  schválení  bude  odeslána  na
ministerstvo pro místní rozvoj k zaregistrování.
Starosta – paní doktorka u nás byla v roce 2012, kdy spoluorganizovala veřejnou debatu, takže naši obec zná. Čeká
nás pořízení nového programu rozvoje obce, se kterým nám MASiF může výrazně pomoc.
PhDr. Jitka Doubnerová – podklady máme z veřejné debaty. Zpracování dokumentu nabízíme pro obec bezplatně.

usnesení č. 23a/2014 Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  souhlasí  s  realizací  Komunitně  vedené
strategie místního rozvoje území MAS Frýdlantsko "Frýdlantsko 2020" na období 2014 -
2020 na svém území.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – Agentura pro začleňování – lokální partnerství:  
S informacemi k tomuto bodu seznámila zastupitelstvo opět paní PhDr. Jitka Doubnerová. Tato vládní agentura
působí v rámci Mikroregionu a pomáhá s prevencí před sociálně vyloučenými lokalitami a dalšími negativními vlivy
v území  (podíleli  se  i  na  uklidnění  situace  ve  Šluknovském výběžku).  Mikroregion  Frýdlantsko  získal  na  jejich
působení dotaci a budou tady působit do roku 2017. K projektu se od počátku přihlásilo 5 obcí. V rámci projektu se
dají čerpat různé dotační tituly na prevenci kriminality a současně vznikne strategie na zabránění vzniku sociálně
vyloučených  lokalit.  Spolupráce  není  zpoplatněná.  Počet  obcí  lze  rozšířit.  Účast  v projektu  odsouhlasují
zastupitelstva.
Starosta – se spolupráci mě motivuje možnost řešení prevence kriminality v podobě, buď peněz na pracovníka
prevence kriminality (strážníka) nebo na kamerový systém nebo fotopasti.
Mgr. Jana Runkasová – kdo to financuje?
PhDr. Jitka Doubnerová – je to vládní agentura, takže vláda ČR
Starosta – prozatím na našem území žádnou sociálně vyloučenou lokalitu nemáme, ale je lepší tomu předcházet.

usnesení č. 24a/2014 ZO  po  projednání  souhlasí  se  spoluprací  s Agenturou  pro  sociální  začleňování  a
schvaluje  zapojení  obce  Kunratice  do  lokálního  partnerství  v rámci  Mikroregionu
Frýdlantsko.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – DSO Mikroregion Frýdlantsko – příspěvek na r. 2015:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitele  s informacemi  k tomuto  bodu.  Členské  příspěvky  Mikroregionu,  kde  jsou
zahrnuty i potřebné finanční prostředky na projekty, které v rámci Frýdlantska připravujeme nebo realizujeme.
Bohužel je to nejpalčivější problém DSO, protože po volbách, kdy se obměnila 1/3 vedení měst a obcí, nemají noví
starostové informace a vypadá to, že budeme muset ukončit projekt za 12 milionů, protože původní přísliby na
spolupodílení  se  již  neplatí.  Toto  je  poslední  šance jak  zachránit  projekt,  na  který  je  získaná 90% dotace  na
způsobilé výdaje a který řeší analýzu možných protipovodňových opatření v celém území výběžku včetně jejich
vyprojektování. Členský příspěvek se skládá z několika částek a vždy je počítán na obyvatele.
Jiřina Lukášová – dokdy budeme vědět, jestli to ostatní obce odsouhlasily?
Starosta – dozvím se to 21. prosince, kdy máme zasedání Mikroregionu.
Miroslava Mervová – když nějaká obec od toho odstoupí, tak to padne?
Starosta – s největší pravděpodobností ano.
Miroslava Mervová – proč nechce Bílý Potok?
Starosta – oni nedali vyjádření už na začátku. Prý jsou na kopci a analýza jim nepomůže.
Miroslav Liška – je šance, že to dopadne?
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Starosta – myslím, že malá šance je. Ale uvidíme, co ostatní.
Miroslav Liška – nemáme schválený rozpočet, můžeme to schválit?
Starosta – tím, že to schválíme, tak s tím musíme počítat do rozpočtu.
usnesení č. 25a/2014 ZO po projednání schvaluje členský příspěvek v Mikroregionu Frýdlantsko na rok 2015

ve výši  12,-  Kč/obyv.,  příspěvek na protidrogovou prevenci  4,-  Kč/obyv.,  mimořádný
příspěvek na rok 2015 ve výši 26,09 Kč/obyv. – MASiF – zajištění činnosti, mimořádný
příspěvek na rok 2015 ve výši 71,- Kč/obyv. – VRV – Podkladová analýza pro následnou
realizaci protipovodňových opatření včetně přírodě blízkých protipovodňových opatření
v mikroregionu Frýdlantsko – investiční příspěvek. ZO garantuje, že uvedené příspěvky
zajistí v rozpočtu obce Kunratice na rok 2015.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 26a/2014 ZO  po  projednání  schvaluje financování  podílu  obce  Kunratice  na  projektu
PODKLADOVÁ ANALÝZA PRO NÁSLEDNOU REALIZACI PROTIPOVODŇOVÝCH OPATŘENÍ
VČETNĚ  PŘÍRODĚ  BLÍZKÝCH  PROTIPOVODŇOVÝCH  OPATŘENÍ  V  MIKROREGIONU
FRÝDLANTSKO – CZ.1.02/1.3.00/14.23821 podle podkladových materiálů.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 27a/2014 ZO po projednání garantuje, že v rozpočtu obce na rok 2015 zajistí podíl obce Kunratice
na  projekt  „Podkladová  analýza  pro  následnou  realizaci  protipovodňových  opatření
včetně přírodě blízkých protipovodňových opatření v mikroregionu Frýdlantsko“ ve výši
198.268,-  Kč  pro  případ  nevyplacení  nebo  krácení  dotace.  Tato  garance  platí  pouze
v případě realizace výše zmíněného projektu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Státní pozemkový úřad – pronájem pozemku:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu. Jedná se o pozemek u rybníka p.p.č. 639/1 v k.ú.
Kunratice u Frýdlantu. Prozatím je pozemek v majetku Státního pozemkového úřadu ČR. Pozemek bude sloužit
obci jako deponie a zároveň bude vytipovaným pozemkem pro oblast krizového řízení. Je potřeba jeho využívání
udělat oficiálním. O pozemek máme požádáno, ale než dojde k převodu, tak si jej musíme pronajmout. Původně
byl určen k výstavbě hřiště, což asi nedopadne. Kdybychom jej chtěli na tento účel, museli bychom jej koupit. Cena
by byla počítána, jako za stavební parcelu. Pronájem by měl činit  cca 20 tisíc za rok, což je pořád lepší,  nežli
tahanice  o  to,  že  pozemek využíváme načerno.  Situace  byla  projednána ve  stavebním výboru  –  ten  souhlasí
s pronájmem.
Miroslava Mervová – musíme to používat na dřevo?
Starosta – nemáme jiný pozemek
Zdeněk Liška – konečné jednání o ceně bude?
Starosta – ano, ještě je prostor k jednání. Jde o výměru užitné plochy.
Miroslava Mervová – může se stát, že nám to zamítnou?
Starosta – ne, jsme domluveni
Miloslav Götz – je to dost drahé.
Starosta – ano je, zkusíme o ceně nájmu ještě jednat.

usnesení č. 28a/2014 ZO po projednání schvaluje pronájem pozemku p.p.č. 639/1 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu
obcí a pověřuje starostu obce k podání žádosti o pronájem ke Státnímu pozemkovému
úřadu ČR.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 – Jiří Kutílek – souhlas s výjimkou ze zákazu vjezdu vozidel nad 6t:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu.  Jedná se o výjimku ze zákazu vjezdu přes přechod
do Bogatynie. Na základě našeho souhlasu vydá odbor dopravy MěÚ Frýdlant výjimku. Výjimky jsou dávány na
jeden rok.  Těchto žádostí bude několik.  Prozatím ji  podal  jen pan Kutílek.  Věc byla projednána ve stavebním
výboru a ten nemá námitek. Kraj v současnosti již plánuje zkapacitnění této komunikace, tak aby zde omezení
skončilo a zlepšila se tak dopravní obslužnost Frýdlantska. My budeme s krajem jednat o možných dopravních
opatřeních, která musí zajistit bezpečnost na Marmeládce a snížení hluku kolem zástavby.
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Zdeněk Liška – může tam být zahrnuta i zkratka?
Starosta – prozatím se jedná pouze o komunikaci z Frýdlantu do Bogatynie.

usnesení č. 29a/2014 ZO po projednání souhlasí s udělením roční výjimky z místní úpravy provozu žadateli
společnosti KS Kutílek s.r.o., se sídlem Dětřichov 282, 464 01 Frýdlant.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 6 – Rozpočtové provizorium na rok 2015:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu.  Není-li schválen rozpočet na následující rok před
31.  prosincem,  musí  být  stanovena  pravidla  rozpočtového  provizoria,  jimiž  se  obec  řídí  do  doby  schválení
rozpočtu. Zpravidla se určuje 1/12 čerpání rozpočtu. Neschválení těchto pravidel nebo jejich pozdní schválení je
porušení zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územně samosprávných celků a jedná se o správní
delikt, za který může být uložena i pokuta.
Zdeněk Liška – kdy začneme pracovat na rozpočtu?
Starosta – v lednu.

usnesení č. 30a/2014 ZO  po  projednání  schvaluje  v  souladu  s  §  13,  odst.  1,  zák.  č.  250/2000  Sb.,  o
rozpočtových  pravidlech  územních  rozpočtů,  následující  pravidla  rozpočtového
provizoria:

1. Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají
příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení.

2. Rozpočtové provizorium je stanoveno ve výši 1/12 čerpání rozpočtu roku 2014 v
oblasti provozních nákladů za každý měsíc do doby schválení rozpočtu.

3. Výdaje na dlouhodobý majetek mohou být pořizovány v případech pokračování
započaté akce, na jejichž úhradu jsou zajištěny zdroje dotační nebo nedočerpané
zdroje z minulých let.

Pravidly  rozpočtového  provizoria  se  bude  obec  Kunratice  řídit,  pokud  nedojde  ke
schválení rozpočtu pro rok 2015 před 1. lednem rozpočtovaného roku.

Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržela se Miroslava Mervová.

K     bodu programu č. 7 – Rozpočtová opatření 2014:  
Pan starosta seznámil zastupitele s rozpočtovými opatřeními.  Rozpočtová opatření se týkají mzdových prostředků
pracovníků VPP za měsíc říjen, dotace za zásahy hasičů mimo katastr obce a vratky voleb. Zároveň potřebuji vaše
pověření pro další případná rozpočtová opatření, která budou nezbytná provézt do konce roku. Zde již víme, že
budeme muset doplnit finanční prostředky například do položky na školu.
Miroslava Mervová – proč jsou různé částky zaměstnanců?
Starosta – to je způsobeno nemocenskou. Dotace je potom krácena.

usnesení č. 31a/2014 ZO po projednání schvaluje rozpočtová opatření dle přílohy č. 7/2014. Tato příloha je
součástí  zápisu.  Zároveň  pověřuje  starostu  k  provedení  nezbytných  rozpočtových
opatření do konce roku 2014 s jejich následnou kontrolou v roce 2015.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 8 – Inventury majetku obce:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitele  s plánem  inventur  a  s personálním  obsazením  inventurních  komisí.  Hlavní
inventarizační  komise  bude  pracovat  ve  složení  Zdeněk  Liška  –  předseda,  Miloslav  Götz  –  člen,  Mgr.  Jana
Runkasová – členka. Dílčí  inventarizační  komise pro OÚ a knihovnu bude pracovat ve složení Miroslav Liška –
předseda, MUDr. Jiří Poděbradský – člen, Ladislava Lišková – členka. Dílčí inventarizační komise pro ZŠ a MŠ bude
pracovat ve složení Miroslava Mervová – předsedkyně, Hana Labská – členka, Božena Smržová – členka. Dílčí
inventarizační komise pro sklady a hasičárnu bude pracovat ve složení Milan Franc – předseda, Rostislav Šulc –
člen, Josef Novák – člen. Dílčí inventarizační komise pro saldo a obecní pozemky bude pracovat ve složení Marcela
Pažoutová – předsedkyně, Luděk Pažout – člen, Jiřina Lukášová – členka. Likvidační  komise bude pracovat ve
složení Miloslav Götz – předseda, Milan Franc – člen, Jiřina Lukášová – členka.   Inventury proběhnou v prvním
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lednovém týdnu.

usnesení č. 32a/2014 ZO po projednání schvaluje plán inventur majetku obce za rok 2014 včetně personálního
obsazení  hlavní  inventarizační  komise,  dílčích  inventarizačních  komisí  a  likvidační
komise.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 9 – .A.S.A. – cenová příloha ke smlouvě pro rok 2015:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu.  Výbornou zprávou je, že .A.S.A. nezdražila, takže
nemusíme  měnit  obecně  závaznou  vyhlášku.  Co  ovšem  musíme  změnit  je  vyhláška  o  systému  nakládání
s odpadem,  která  musí  počítat  s novelou  zákona  o  odpadech.  Ta  zavádí  novou  povinnost  obcí,  kdy  musíme
z komunálního  odpadu  vytřídit  kovovou  složku  a  bioodpad.  Je  několik  variant,  jak  toho  docílit.  S největší
pravděpodobností budeme kovový odpad řešit při svozu objemného a nebezpečného odpadu. Bioodpad si mohou
obyvatelé využívat doma na kompostu. Čas ukáže, jaké budou potřeby.
Zdeněk Liška – A.S.A. má celé Frýdlantsko?
Starosta  – ještě  zde  působí  firma  AWE.  Každá  obec  má  jinou  potřebu.  Například  v Dětřichově  mají  obecní
kompostárnu.
Jiřina Lukášová – jak funguje ta kompostárna?
Daniel Kopecký, starosta obce Dětřichov – je ve výstavbě, prozatím nemáme provozní řád.
Jiřina Lukášová – nemáte ještě představu, kdo tam bude bioodpad dávat?
Daniel Kopecký, starosta obce Dětřichov – ne, ještě ne. Uvidíme, ale  myslím, že moc lidí nebude.
Milan Franc – jak jsme na tom s výběrem za odpad?
Starosta – není to tak hrozný.
Miroslava Mervová – penále nedáváme?
Starosta – prozatím jsme nemuseli. Po první upomínce většinou zaplatí.

usnesení č. 33a/2014 ZO  po  projednání  schvaluje  cenovou  přílohu  pro  rok  2015  ke  smlouvě  o  dílo  č.
S005801572  uzavřenou  se  společností  .A.S.A.,  spol.  s r.  o.,  IČ  45809712,  se  sídlem
Ďáblická 791/89, 182 00 Praha 82 a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Všeobecné informace o chodu OÚ:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu.  Aktualizací projde směrnice o užívání mobilních
telefonů.  Změna spočívá  ve  změně telefonního čísla  pana místostarosty.  S poskytovatelem telekomunikačních
služeb jsme zajistili přechod na neomezené tarify, kdy za 750,- Kč máme neomezené volání i sms. Krizový telefon
se téměř nepoužívá a změny se jej netýkají.

usnesení č. 34a/2014 ZO po projednání schvaluje směrnici č. 1/2014 o užívání a hrazení mobilních telefonů.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Pan starosta se tomto bodě vrátil k záměru výstavby víceúčelového hřiště v areálu bývalé školní družiny, o kterém
se  hovořilo  na  předchozím  zasedání  zastupitelstva.  Pokud  se  dnes  shodneme,  můžeme  zahájit  projektovou
přípravu.
Zdeněk Liška – v Novém Městě je taky. Dostali na něj dotaci myslím 700 tisíc.
Starosta – to je možné. Možností je několik, ale je nové plánovací období, takže ještě nejsou známé podmínky.
Jiřina Lukášová – víme o více firmách, které by udělaly takové hřiště?
Starosta – ano, firem je spousta. Týdně chodí emailem několik nabídek. Na zhotovitele bude výběrové zřízení.

usnesení č. 35a/2014 ZO po projednání schvaluje záměr výstavby víceúčelového hřiště v areálu bývalé školní
družiny a souhlasí se zahájením projektové přípravy.

Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržel se Miloslav Götz.

K     bodu programu různé – Doobsazení kulturního výboru:  
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Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu.  Z důvodu náročnosti přípravy kulturních akcí je
zapotřebí doplnit dva členy do kulturního výboru. Navrženi jsou pan Jiří Poděbradský a paní Michaela Šepsová.

usnesení č. 36a/2014 ZO po projednání schvaluje zvýšení počtu členů kulturního výboru o dva členy a volí
nové členy Jiřího Poděbradského a Michaelu Šepsovou.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Aktualizace Povodňového plánu obce:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu.  Aktualizace povodňového plánu vyplynula ze
změny místostarosty, který je místopředsedou povodňové komise.
Miroslav Liška – nešlo by to zpaušalizovat?
Starosta – bohužel ne, je to zásah do materiálu, kde se mění osobní údaje a kontakty.

usnesení č. 37a/2014 ZO po projednání schvaluje aktualizaci povodňového plánu obce Kunratice.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Jmenování zástupce obce do školské rady:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu. Školská rada byla zřízena v únoru 2006 a funguje
pouze při škole. Její členové byli zvoleni v březnu téhož roku. Mandát člena Školské rady je tříletý, takže od r. 2009
není tato rada obsazena. Na základě volebního řádu Školské rady budeme dnes rozhodovat o jmenování zástupce
za zřizovatele.  Za obec jako zřizovatele navrhuji  jmenovat do školské rady paní  Jiřinu Lukášovou.  Volba z řad
pedagogických pracovníků proběhne rovněž v nejbližších dnech. Po zastupitelstvu připravím dopis rodičům, kde je
vyzvu k navržení  kandidáta nebo ke kandidatuře. Navržení kandidáti musí s kandidaturou souhlasit.  V lednu se
uskuteční třídní schůzky, na kterých se bude volit zástupce rodičů z navržených kandidátů.

usnesení č. 38a/2014 ZO po projednání rozhodlo o jmenování paní Jiřiny Lukášové členkou školské rady za
zřizovatele školy s účinností ode dne jmenování, tj. od 12. 12. 2014.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – ZŠ – souhlas s darovací smlouvou:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu. Jde o zapojení se do projektu nadace Women for
Women manželů Tykačových, která financuje obědy pro děti, jejichž rodiče si  to nemohou dovolit. Jedná se o
finanční  dar  ve  výši  5.074,-  Kč,  který  pokryje  obědy pro  dvě děti do  konce školního  roku.  My jej  před  jeho
případným přijetím ze strany  školy  musíme odsouhlasit.  Dalším usnesením v tomto bodě budeme schvalovat
souhlas s přijetím daru od AGROFANDY, která každoročně kupuje dárky do školky. Posledním usnesením tohoto
bodu bude univerzální  souhlas s přijímáním účelově neurčených finančních darů od třetích subjektů, aby naše
příspěvková organizace mohla takovéto dary přijímat.
Mgr. Jana Runkasová – těch 5 tisíc je už vypočítaná částka za obědy na dvě děti do konce školního roku?
Starosta – ano, je to spočítáno od ledna.
Miroslava Mervová – přispívá na všechny děti té rodiny?
Starosta – ano.

usnesení č. 39a/2014 ZO po projednání souhlasí s tím, aby Základní škola a mateřská škola Kunratice, okres
Liberec, příspěvková organizace přijala finanční dar ve výši 5.074,- Kč od nadace Woman
for Woman, o.p.s., se sídlem Vojtěšská 1/245, 110 00 Praha 1.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 39b/2014 ZO po projednání souhlasí s tím, aby Základní škola a mateřská škola Kunratice, okres
Liberec, příspěvková organizace přijala dar od společnosti AGROFANDA, spol. s r.o., se
sídlem Kunratice 167, 464 01 Frýdlant.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

usnesení č. 39c/2014 ZO po projednání souhlasí s tím, aby Základní škola a mateřská škola Kunratice, okres
Liberec,  příspěvková  organizace  přijímala  účelově  neurčené  finanční  dary  od  třetích
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subjektů.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Nařízení obce – zákaz podomního a pochůzkového prodeje:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k nařízení obce. V tomto bodu bych rád nařízením obce zakázal
podomní  a  pochůzkový  prodej  na  území  obce.  Nařízení  jsem konzultoval  s  Krajským úřadem,  který  mi  v této
souvislosti poskytl vzor a metodickou pomoc.  Sankce za porušení tohoto nařízení může činit pro fyzické osoby až
30 tisíc a pro právnické osoby nebo fyzické osoby, které jsou podnikateli až 200 tisíc. Bylo by vhodné ještě nechat
zhotovit tabulky, které se umístí pod značku OBEC, kde bude tento zákaz uveden. Pokud nařízení dnes schválíme,
pak jej v pondělí vyvěsíme, začne platit od 1. ledna 2015. Je to dokument pro naše občany, aby se mohli bránit
šmejdům.
Jiřina Lukášová – můžeme volat policii rovnou?
Starosta – lidé mohou volat na úřad, ale i na Policii.
Milan Franc – po uzavření smlouvy je smlouva platná nebo ne?
Starosta – to nevím, pokusím se zjistit.
Miroslava Mervová – proč to nebude na prodejce brambor?
Starosta – zákaz se netýká prodavačů brambor, pečiva nebo drůbeže, protože prodávají z auta, popř. na návsi ve
stánku. Zkrátka nelezou lidem do baráků.
Jiřina Lukášová – a tyhle prodejci mají nějaké povolení v obci?
Starosta – ne.

usnesení č. 40a/2014 ZO po projednání vydává v souladu s § 11 a § 102, odst. 2, písm. d) zákona č. 128/2000
Sb.,  o  obcích  (obecní  zřízení)  Nařízení  obce  č.  1/2014,  kterým  se  stanovuje  zákaz
podomního a pochůzkového prodeje v obci Kunratice.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Územní plán obce – pověření určeného zastupitele:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu. V roce 2013 jsme schválili usnesením č. 16/2013
pořízení nového územního plánu (ÚPO). Tímto usnesením jsem byl zároveň pověřen k  jednání s pořizovatelem
ÚPO, kterým je odbor územního plánování MěÚ Frýdlant. Všechna města a obce oslovila paní Stočková (úřednice
zmiňovaného odboru), aby si zastupitelstva měst a obcí opět určila pověřeného zastupitele. Jednoduše řečeno –
jde o aktualizaci nových nebo potvrzení stávajících pověřených zastupitelů k jednání po volbách.

usnesení č. 41a/2014 ZO po projednání pověřuje starostu obce Kunratice pana Milana Götze jako určeného
zastupitele ke komunikaci s pořizovatelem ÚPO.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Liberecký kraj – smlouva o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti LK pro rok  
2015:
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu. Všechna města a obce LK uzavírají s Libereckým
krajem smlouvu o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti LK pro následující rok. Součástí smlouvy je vždy
částka, která je odvislá od počtu obyvatel. Částka je stále stejná a činí 90,- Kč/obyv. Pro naši obec to je na rok 2015
částka ve výši 34.020,- Kč.
Marcela Pažoutová – to žádá obec, jaké chce spoje?
Starosta – na podzim se každoročně pořádá se schůzka, na níž se o jízdních řádech diskutuje.,
Marcela Pažoutová – není možnost přidat spoje o víkendu?
Starosta – zeptáme se, ale je to vždy obtížné, protože hlavním vodítkem je počet cestujících.

usnesení č. 42a/2014 ZO  po  projednání  schvaluje  uzavření  smlouvy  o  spolupráci  při  zajištění  dopravní
obslužnosti Libereckého kraje pro rok 2015 č. OLP/2932/2014 s Libereckým krajem a
pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Jan Urbánek – smlouva o dílo na provedení lesnických prací v roce 2015:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu. S panem Urbánkem spolupracujeme již dva roky.
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Nejprve jako se zástupcem Městských lesů Liberec a od r. 2014 samostatně. Vykonává pro nás funkci výkonného
hajného. Velice nám pomohl v hospodaření s obecními lesy. Zajišťuje pro nás kompletní lesnickou činnost a vyřídil
nám žádosti o dotaci na probírky a prořezávky. Smlouva o dílo je opět na dobu určitou do konce roku 2015.
Miroslav Liška – výše odměny?
Starosta – 3% z prodaného dřeva.
Miroslav Liška – když se nic neuřízne, tak není placený?
Starosta – ne není, jen za prodané dřevo na pilu.
Miroslav Liška – když nám takhle pomáhá, mohli bychom mu zaplatit alespoň benzín.
Starosta – to souhlasím, protože dělá částečně práci i za odborného hospodáře.

usnesení č. 43a/2014 ZO po projednání schvaluje uzavření smlouvy o dílo na provedení lesnických činností v
roce 2015 s dodavatelem Janem Urbánkem, bytem Studánecká 196, 463 03 Stráž nad
Nisou, IČ 86723081 a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Miloslav Götz – chci vysvětlit důvod, proč jsem se zdržel u usnesení na hřiště. Máme hotovou projektovou

dokumentaci a myslím si, že by alespoň část šla použít.

o Starosta – projekt je na úplně jiné hřiště na úplně jiném místě, nemyslím si, že z toho něco půjde použít.

Měl jsi o tom mluvit v tom bodě, když jsme to projednávali.

 Miloslav Götz – a když už jsme u hřiště, tak si zároveň myslím, že nejsou dostatečně přístupné herní prvky

ve školce. Byla na to dotace a měly by tam mít neomezený přístup maminky s dětmi.

o Jiřina Lukášová – maminky s dětmi tam chodí běžně.

o Starosta – nikdo přístup nezakazuje.

 Mgr. Jana Runkasová – větší děti se nemají kde scházet přes zimu.

o Starosta – o tom problému vím, ale prozatím nemáme vhodné prostory. Jako jednu z možností nabízíme

stolní tenis v družině, kde se dorost může scházet.

Závěr: Pan starosta  poděkoval  přítomným za  účast  na  zasedání,  popřál  šťastné  a  veselé  svátky  a  ukončil
jednání v 21:15 hodin.

Přílohy: Prezenční listiny
Rozpočtové opatření dle přílohy č. 7/2014

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Marcela Pažoutová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 16. prosince 2014
Miloslav Götz ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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